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ورزشی

با موضوع بیماری ایدز و مشروبات الکلی
برگزاری یک دوره کارگاه آموزشی 
پیشگیری از آسیب های اجتماعی 

در کبودراهنگ
کارگاه  دوره  یک  ورزشــی:  گروه  ســپهرغرب، 
آموزشــی پیشگیری از آســیب های اجتماعی با دو 
موضوع بیمــاری ایدز و مشــروبات الکلی در محل 
باشــگاه ورزشی شهید شــیخ بابایی روستای ویان 

برگزار شد.
به گزارش ســپهرغرب بــه نقل از روابــط عمومی اداره 
کل ورزش و جوانان اســتان همدان و به نقل از شهرســتان 
کبودراهنــگ: یــک دوره کارگاه آموزشــی پیشــگیری از 
آسیب های اجتماعی با دو موضوع اطلاع رسانی در خصوص 
بیماری ایدز و نیز مضرات مصرف مشــروبات الکلی در محل 
باشگاه ورزشی خصوصی شــهید شیخ بابایی روستای ویان 

شهرستان برگزار شد.
در این کارگاه عباســی مدرس مرکز بهداشــت و درمان 
شهرســتان ضمن معرفی ویــروس )اچ آی وی( توضیحاتی 
 HIV در خصــوص این بیماری ارائــه داد و گفت: ویروس
با گذشــت زمان وارد مرحله خطرنــاک و تبدیل به بیماری 
ایدز می شود که با گذشــت زمان باعث اختلال در عملکرد 
گلبول های سفید خون یا همان سیستم دفاعی بدن می شود.

وی در ادامه راه های انتقال، پیشگیری، مبارزه و مقابله با 
ایــن بیماری را بیان کرد و یکی از مکان های مهم در انتقال 
این بیماری را آرایشــگاه های غیر بهداشــتی و باشگاه های 

ورزشی که بهداشت در آن رعایت نمی شود معرفی کرد. 
عباســی در بخــش دوم ایــن کارگاه از مضرات مصرف 
مشــروبات الکی بر جسم و روان انســان نیز صحبت کرد و 
عــوارض مصرف این مشــروبات را در طولانی مدت بر روی 
ذهن و نیز ارگان های مختلف بدن از جمله مغز، کبد، بینایی 
و سیستم گوارش انسان بسیار مخرب و آسیب رسان معرفی 

نمود.

نتایج مسابقات پاورلیفتینگ قهرمانی باشگاه های کشور

5 مدال طلا و 3 برنز سهم 
پاورلیفتینگ پاورکاران همدانی

سپهرغرب، گروه ورزشــی: در مسابقات قهرمانی 
کشــور پاورلیفتینگ پاورکاران همدانی 5مدال طلا 

و3برنز را از آن خود کردند. 
به گزارش ســپهرغرب بــه نقل از روابــط عمومی اداره 
کل ورزش و جوانان اســتان، مســابقات قهرمانی کشــور 
پاورلیفتینگ به میزبانی اســتان زنجان شهرستان زنجان در 
حالی شــروع شد که تیم همدان با 11شرکت کننده در این 

رقابت ها حاضر گشت.
این تیم بــا مربیگری محمدرضا احمدی و سرپرســتی 
علی عبدالهی پــای به این رقابت ها گذاشــت که در پایان 
کسب 5مدال طلا و3برنز حاصل کار پاورکاران همدانی بود 
و همدان توانســت در رده تیمی هم مقام دوم نوجوانان را از 
آن خود کند و مفتخــر به دریافت کاپ تیمی گردد مهدی 
ظاهری مدال طلا، محمدرضــا ناهی طلا، علی اکبری برنز، 
محمدرضا احمدی افشــار طلا، یدالله احمدی برنز، مهراب 
علیمرادی طلا، حسن ذاکر پور طلا ومحمدرضا جعفری برنز 

این مسابقات را از آن خود کردند.

از سوی باشگاه بعثت
اخراج مربی تیم فوتبال 

بعثت کرمانشاه تکذیب شد
سپهرغرب، گروه ورزشی: باشگاه بعثت کرمانشاه 
اخبار مربــوط به اخراج جهانبخش جعفری، را پس از 
کســب نتایج ضعیف تکذیب و تاکید کرد این مربی 

همچنان به کارش در این تیم ادامه خواهد داد.
بعثت در هفته ســیزدهم رقابت های لیگ دســته دوم با 
نتیجه 2 – 1 مقابل تیم اســتقلال رامهرمز به برتری دست 

یافت تا پروژه تغییر کادر فنی این تیم متوقف شود.
جهانبخش جعفری که از این مســابقه به عنوان آخرین 
دیــدارش روی نیمکــت بعثت یاد می شــد، احتمالا با این 
پیروزی برای مدتی ابقا می شود و به فکر تقابل مهم تیمش 

در برابر پاس همدان تیم دوم جدول خواهد بود.
مدیرعامل باشــگاه بعثــت در کنفرانس خبــری بعد از 
بازی مقابل تیم اســتقلال رامهرمز اعلام کرد که نتایج اخیر 
این تیم قابل قبول اســت و هیــچ تصمیمی برای برکناری 
جهانبخش جعفری در دستور کار باشگاه نیست و این مربی 

همچنان با قدرت به کارش در بعثت ادامه خواهد داد.

خبــر
رئیس هیئت نابینای استان همدان در گفتگو با خبرنگار سپهرغرب عنوان کرد

شیب تند تپه عباس آباد میزبان خطرناک بانوان دومیدانی کار همدانی
نبود فضای مناسب برای تمرین و مشکلات مالی از عمده ترین مسائل این روزهای هیئت نابینایان استان است

ســپهرغرب، گــروه ورزشــی - طیبه 
اسدبیگی: رئیس هیئت کم بینایان و نابینایان 
اســتان همدان با بیان اینکه بچه های ما هر 
روز در اســتادیوم قدس تمرین می کردند اما 
نمی دانم چه شد گفتند، فقط دو روز در هفته 
می توانید در این جا تمرین کنید عنوان کرد: 
بانوان دو میدانی کارمان بقیه ایام هفته را در 
شیب تپه عباس آباد تمرین می کنند که بسیار 
خطرناک است و هر لحظه منتظر یک اتفاق بد 

در این مسیر هستیم.
زمانی که ورزشــکاران نابینا و معلول کشورمان 
در عرصه هــای بین المللــی همچــون پارالمپیک 
شــرکت می کنند و پرچم ســه رنگ کشــورمان 
را بــا افتخار به اهتزاز درمی آورنــد علاوه بر اینکه 
نویدبخش آینده ای روشــن برای ورزش نابینایان و 
معلولین است این مســئله را به مسئولین گوشزد 
می کند تا به این باور برسند که این افراد حق دارند 
از امکانات ورزشــی درشــرایط برابر بهره ببرند و 
حمایت مالی و معنوی خوبی از آن ها صورت بگیرد.
هیئت نابینایان و کم بینایان اســتان همدان نیز 
یکــی از هیئت های ورزشــی فعال اســتان همدان 
اســت که سال گذشته در کشــور در رتبه ششم و 
در اســتان در رتبه چهارم قــرار گرفت که این امر 
نشــان می دهد نابینایان و کم بینایان استان همدان 

حرف های زیادی برای گفتن دارند.
قطعــا برای پدران و مادران ســخت اســت که 
فرزندی نابینا و کم بینا در خانه داشــته باشــند و 
ســخت تر عدم توجه جامعه و اجتماع به این افراد 
اســت، یکی از بهترین راه هایی کــه می توان افراد 
روشــندل را به سمت و ســوی فعالیت اجتماعی 
کشــاند ورزش اســت که هم از نظر جسمی و هم 
از نظر روحی شرایط بسیار خوبی را برای این افراد 
فراهم می کند البته که ایــن امر نیاز به ایجاد فضا 
و امکانات مناســب برای نابینایان و معلولین دارد و 
تبلیغات و فرهنگ سازی های مناسب در این زمینه 
ضرورتی غیر قابل انکار اســت که به نظر می رسد 
برنامه ریــزی و اقدام مناســبی در این زمینه انجام 

نشده است.
با توجه بــه جایگاه این عزیزان در موفقیت های 
ورزشی استان با رئیس هیئت کم بینایان و نابینایان 
استان همدان گفتگویی داشته ایم که در می خوانید:
رئیــس هیئت کم بینایــان و نابینایان اســتان 
همدان با بیان اینکه این هیئت در قسمت خانم ها 
و آقایان فعال اســت ادامه داد: آقایان در رشته های 
گلبال، شــنا، دو ومیدانی، پاورلیفتینگ، شطرنج و 
بانوان در رشته های شنا، گلبال و دو میدانی فعالیت 

دارند.
سمیه ســهیلی با بیان اینکه سال گذشته رتبه 

ششــم در کشــور و رتبه چهارم را در استان بین 
هیئت های ورزشــی کســب کرده ایم تصریح کرد: 
رشته های شنا، گلبال و دو میدانی در حوزه آقایان 
و رشته های شــطرنج و پاورلیفتینگ در بانوان در 

حال راه اندازی است.
وی بــا بیان اینکــه برای رشــته پاورلیفتینگ 
بانوان بــه دنبال مربی خوب هســتیم گفت: برای 
رشته شطرنج نیز هزینه ها بسیار بالا بود با یک نفر 
صحبت کردیم که قرار است به ما اطلاع دهد، آخر 
سال قطعی می شود که کلاس ها چگونه است و کی 

شروع می شود.
رئیس هیئت کم بینایان و نابینایان استان همدان 
با بیان اینکه 100 ورزشکار به صورت سازمان یافته 
در این هیئت مشغول فعالیت هستند افزود: از این 

تعداد 60 نفر آقا و 40 نفر خانم هستند.
ســهیلی علت حضــور کمتر بانــوان در هیئت 
را تعــداد کم بانــوان نابینا و کم بینا در اســتان و 
سن بالای این افراد دانســت و اظهار کرد: هیئتی 
هستیم که هزینه های بسیار بالا دارد مجبوریم که 
رده ســنی 10 تا 30 را در نظــر بگیریم که نتیجه 

بخش باشد.
وی با اشــاره به اینکه برای رفت و آمد و ایاب و 
ذهاب بازیکنان ماهیانه ســه تا سه میلیون و 200 
هزار تومان هزینه می کنیم اذعــان کرد: بازیکنان 
را بــا آژانس به محل تمریــن آورده و بعد از اتمام 
تمرین به منزلشــان می بریم همین امر هزینه های 
بالایی برای هیئت دارد، ورزشــکاران هم چیزی از 
خودشان خرج نمی کنند چراکه در توانشان نیست.
رئیــس هیئت کم بینایــان و نابینایان اســتان 
همدان در تشــریح دلایلی که باعث می شود برخی 
از معلولان بــه ورزش روی نیاورند گفت: برخی از 
خانواده ها که تمکن مالی ندارند و نمی توانند هزینه 
کنند باید خودشان کلی وقت بگذارند و فرد را برای 
تمرین به محل آورده و منتظر شــوند تا تمرینش 
تمام شود و به خانه برگردد، خیلی از خانواده ها این 
وقــت را ندارند و نمی توانند فــرد نابینا را همراهی 
کنند همین امر باعث می شود که خانه نشین شوند 

و به ورزش روی نیاورند.
سهیلی با بیان اینکه هیئت ما چند رشته را در 
بر می گیرد، گفت: فدراســیون و اداره کل ورزش و 
جوانان استان حمایت هایی دارند اما به دلیل اینکه 
هیئت ما شرایطش خاص است و هزینه های بالایی 
دارد انتظار می رود که حمایت های بیشــتری از ما 

داشته باشند.
وی به پیســت تارتان ورزشــگاه شــهید مفتح 
استان اشاره و ابراز کرد: این ورزشگاه بسیار خوب و 
مجهز است، زمین مناسبی دارد، اما به دلیل فاصله 
زیاد آن از شــهر برای ما مناســب نیست، چراکه 

ما ورزشــکاران را با یک ســرویس به محل تمرین 
می آوریم و این ماشــین باید در کل شهر بچرخد و 
تمام بازیکنان را جمع کند، اگر بخواهیم تا آنجا هم 
برویم بچه ها خسته شده ودیگر انرژی برای تمرین 

کردن ندارند.
رئیــس هیئــت نابینایان اســتان همــدان با 
بیــان اینکه در بخش آقایان در رشــته دو میدانی 
برای تمرین مشــکلی نداریم و هــر روز به تمرین 
می پردازند تصریح کرد: اســتادیوم قدس فقط دو 
روز در هفته آن هم ساعت 12 تا 14 که یک زمان 
مرده به حســاب می آید را به بانوان دو ومیدانی کار 

ما اختصاص داده اند که اصلا کافی نیست.
سهیلی در ادامه همچنین با بیان اینکه بچه های 
ما هرروز در اســتادیوم قدس تمرین می کردند اما 
نمی دانم چه شــد گفتند، فقــط دو روز در هفته 
می توانید در این جا تمرین کنید عنوان کرد: بانوان 
دو میدانی کارمان بقیه ایام هفته را در شــیب تپه 
عباس آباد تمریــن می کنند که بســیار خطرناک 
است و هر لحظه منتظر یک اتفاق بد در این مسیر 

هستیم.
وی بــا ابراز اینکه تا کنون نامه ای برای کســب 
میزبانی مســابقات جانبازان و معلولین که در سال 
آینده برگزار می شود ارســال نکرده اند اذعان کرد: 
اما برنامه مان این اســت که به محض دریافت نامه، 
در رشته هایی که بچه هایمان توانایی بیشتری دارند 

میزبانی بگیریم.
رئیس هیئت نابینایان استان همدان از کارنامه 
درخشــان این هیئت در بازی های آسیایی جاکارتا 
گفت و افزود: در مسابقات آسیایی جاکارتا بازیکنان 
ما بسیار خوب ظاهر شــدند و موفق به کسب سه 
مدال طلا شــدیم، حمید اسلامی دونده استان در 
رقابت های 1500 متر اول شد و وحیدعلی نجیمی 

نیز در 1400 متر مدال طلا را از آن خود کرد.
ســهیلی در ادامه با بیان اینکه در رشته گلبال 
نیز یک مربی و یک ورزشکار در بازی های آسیایی 
جاکارتــا داشــتیم کــه در دقیقه نود بــه دلایل 
نامشــخصی خــط خوردند اظهار کــرد: در بخش 
بانوان نیز یک بازیکن داشتیم که متاسفانه به دلیل 

مصدومیت از رقابت ها جاماند.
وی با اشــاره به اینکه در مســابقات آســیایی 
امارات هشت مدال طلا کسب کردیم تصریح کرد: 
اردیبهشت سال آتی اولین مسابقات انتخابی جهان 
را پیــش رو داریم که در رده های ســنی جوانان و 
بزرگســالان، در بخش آقایان چهار نفر و در بانوان 

یک نفر به این مسابقات اعزام می کنیم. 
رئیــس هیئت کم بینایــان و نابینایان اســتان 
همدان با اشاره به فعالیت هیئت های شهرستان ها 
با بیان اینکه در حال حاضر هیئت شهرســتان های 

تویسرکان و ملایر فعال هستند و شهرستان بهار را 
تازه راه اندازی کرده ایم افزود: خیلی دوســت داریم 
و تلاش می کنیم که هیئت شهرستان های دیگر را 
راه اندازی کنیم اما متاســفانه با مشکل مالی روبرو 
هســتیم دســتمان خالی اســت و نیاز به حمایت 

بیشتر داریم.
ســهیلی در رابطه با برنامه هــا و اقدامات برای 
ترغیــب افراد نابینا و کم بینا به ســمت ورزش نیز 
اظهــار کرد: از طریــق رســانه ها مصاحبه هایی را 
انجام داده ایم اما تا کنون با صدا و ســیما همکاری 
نداشته ایم، امیدواریم در آینده با توجه به اثر بخشی 

خوب این رسانه همکاری هایی ر ا داشته باشیم.
وی با اشــاره به وضعیت مالی این هیئت با بیان 
اینکه هزینه های بســیار بالایــی داریم اظهار کرد: 
هیئت نابینایان اســتان هیچ گونــه درآمدی ندارد 
امــا هیئت های دیگر می تواننــد از طریق برگزاری 

کلاس ها در فصول سال درآمدی داشته باشند.
این مقام مسئول یکی از مشکلات این هیئت را 
نداشــتن اسپانسر دانست و افزود: یکی از مشکلات 
هیئت نابینایان و معلولین این اســت که خیرین به 
ســمت این هیئت روی نیاورده و ســرمایه گذاری 
نمی کنند چراکه فکر می کنند این افراد نمی توانند 

مقام کسب کنند و افتخارآفرین باشند.
سهیلی ادامه داد: این در حالی است که بچه های 
مــا همچون حمید اســلامی با کمتریــن بودجه ، 
امکانات و سختی های فراوان تمرین می کنند و در 
مســابقات ملی و بین المللی شرکت کرده و بهترین 

نتیجه ها را کسب می نمایند.
وی بــه نبــود زیــر ســاخت های لازم بــرای 
ورزشــکاران نابینای اســتان اشــاره و اذعان کرد: 
هیچ کدام از ســالن های ورزشی ما مناسب سازی 
نشده اند و زیر ساخت لازم برای معلولین را ندارند، 
نیاز است تا یک ورزشگاه مناسب و خاص این افراد 

ساخته شود. 
ورزش کردن حق هر شهروندی است، مسئولان 
باید زمینــه ورزش کردن را برای همه افراد جامعه 
فراهــم کنند یک فرد معلول یــا نابینا حق دارد از 
امکانــات لازم بهره ببرد و مســئولان موظفند که 
شــرایط ورزش کردن، کار، تحصیل و غیره را برای 
این افراد مهیا کنند، همان قدر که یک فرد ســالم 
در جامعه حق ورزش کردن و دیده شدن دارد یک 
نابینــا و معلول نیز در جامعــه این حق را دارد که 
شــرایط زندگی راحت و البته ورزش و تفریح برای 

او فراهم باشد.
اگر چه بنا به دستور وزارت ورزش و جوانان باید 
در طراحی و ساخت اماکن ورزشی شرایط معلولین 
و جانبازان در نظر گرفته شود و متناسب با شرایط 
این افراد فضاهای لازم را برای آن ها به وجود آورند 

اما به نظر می رســد مهم ترین مشــکل ورزشکاران 
معلول همدانی عدم طراحی مناســب ســالن ها و 
استادیوم های ورزشی استان برای دسترسی آسان 
آن ها به این فضاهای ورزشــی است. به دلیل اینکه 
شهرســتان ها و استان از زیر ساخت های لازم برای 
نابینایان و معلولین برخوردار نیســتند باعث شده 
تا جوان نابینا یا معلولی که از انزوا و گوشه نشــینی 
خسته شده و به دنبال راهی برای حضور در جامعه 
اســت و می خواهد توانایی خود را نشــان دهد در 
همان بدو فعالیت ورزشــی خود سرخورده شده و 

دوباره به انزوا کشیده شود.
مناســب  و بهینه ســازی ســالن های ورزشی و 
استادیوم ها و صد البته فضای شهری و عبور و مرور 
در خیابان های شهر که حق مسلم همه افراد جامعه 
اســت می تواند راهکاری باشد برای جذب نابینایان 
و معلولان به ورزش و توســعه ورزش و سلامتی در 

نابینایان و معلولین.
از آنجایی که این هیئت چندین رشته ورزشی را 
شامل می شود در واقع می توان گفت چندین هیئت 
در یک هیئت جمع شده است نیاز به اختصاص بودجه 
مناسب و حمایت های بیشتر دارد، چرا که اختصاص 
بودجه مناسب و توجه معنوی به ورزشکاران معلول و 
نابینا در امر توسعه روزافزون ورزش این قشر از جامعه 

بسیار مثمر ثمر خواهد بود.
ورزش نابینایان و کم بینایان اســتان در مقایسه 
با ســایر هیئت های ورزشــی مورد کم لطفی واقع 
می شود این در حالی است که افراد معلول و نابینا 
در مسابقات آســیایی جاکارتا خوش درخشیدند و 
مدال های رنگارنگی را برای کشــور و ورزش استان 

کسب کردند.
از مسئولین انتظار می رود تا همانند هیئت های 
دیگر و چه بسا بیشتر به این هیئت رسیدگی کرده 
در صدد رفع مشکلات آن ها برآیند چراکه این افراد 
علاوه بر ســختی و زحمات تمرین ها رنج ندیدن را 

نیز تحمل می کنند.
در پایــان باید گفت یکی از راه های حضور افراد 
نابینا در جامعه که ســبب افزایش امید به زندگی 
در آن ها می شود، فراهم کردن شرایط ورزش برای 
این افراد اســت که علاوه بر حمایت های لازم سایر 
ارگان های مربوطه از جمله بهزیســتی، از اداره کل 
ورزش و جوانان اســتان همدان نیز انتظار می رود 
تا برای رفع مشــکلات مالی ورزشکاران روشندل و 
معلول اســتان و رفع مشــکلات زیرساختی نهایت 
تلاش خود را به کار گیرد و شــرایط را بیش ازپیش 
فراهم کنند چراکه این عزیزان با نبود امکانات لازم 
در جامعه در عرصه های ملی و بین المللی شــرکت 
کرده خوش درخشــیده اند و ثابت کــرده اند که 

معلولیت، محدودیت نیست.

اداره  رئیس  ورزشــی:  گروه  سپهرغرب، 
ورزش و جوانان نهاوند، تاکید کرد: بدمینتون 

نهاوند دارای نشاط وپویایی است. 
به گزارش ســپهرغرب به نقل از روابط عمومی 
اداره ورزش و جوانان استان و به نقل از شهرستان 
نهاوند، جلسه هماهنگی هیئت بدمینتون با حضور 
رئیس اداره ورزش و جوانان نهاوند و رئیس هیئت 
بدمینتون اســتان همدان و رئیــس، نایب رئیس و 
مربیان این رشــته و همچنین مسئول تربیت بدنی 
آموزش وپــرورش نهاوند در این شهرســتان برگزار 

شد.
مهرداد ســعدی نژاد در این نشست با تأکید بر 
اینکه پیش  از این در تیرماه ســال جاری به دنبال 
برگزاری این جلســه بودیم که متأسفانه با توجه به 
مشغله عزیزان برگزار نشد، گفت: ما منکر مشکلات 
ورزش نیســتیم چرا که ورزش با اقشــار مختلف 

جامعه و رده های سنی مختلف ارتباط دارد.
وی با اشــاره به اینکه انتقــادات به حق را از هر 
فردی خواهیم پذیرفــت، تصریح کرد: برابر وظیفه 
سازمانی و آنچه در قوانین وجود دارد از هیچ اقدام 
و خدماتــی برای ورزش و هیئت های شهرســتان 
کوتاهی نشــده و این مهم را می تــوان از خانواده 

ورزشکاران نیز جویا شد.
رئیــس اداره ورزش و جوانان نهاوند با اشــاره 

به اینکه درگذشــته به هر علتی شــاید مشکلاتی 
در بحث اعزام، اســکان و غیره وجود داشته است، 
گفــت: از بــدو ورود اینجانــب بــه اداره ورزش و 
جوانان شهرســتان ابتدا به دنبال جان بخشیدن به 

هیئت هایی بودیم که فعالیت کمتری داشتند.
وی بابیان اینکه بنده اعتقاد به سنت در ورزش 
نــدارم چراکه ورزش یک علم اســت، تصریح کرد: 
بنده در بحث بدمینتون بیشــترین وقت را گذاشته 
ام همچنان که مربی خواهران این رشــته بر انجام 
اقداماتی همچون اسکان، اعزام و تغذیه و همچنین 
خط کشــی ســالن بدمینتون کــه آرزو و مطالبه 

چندین ساله بوده و انجام شده صحه می گذارد.
سعدی نژاد بابیان اینکه ورزش نهاوند در دوران 
پویایی به سرمی برد، خاطرنشان کرد: امروز ما در 5 
هیئت ورزشی دارای نماینده در مسابقات کشوری 
هســتیم لذا اگر قرار باشد ما از چنین پتانسیلی به 
خاطر مسائل حاشیه ای استفاده نکنیم یقین بدانیم 

که ضرر خواهیم کرد.
وی با اشــاره بــه اینکه بنده و همــکاران آقا و 
خانم اداره ورزش شهرســتان در راســتای بررسی 

مشــکلات و کمبودهای ورزش در جمع هیئت ها 
به صورت مســتمر حضور داریم، گفت: شهرســتان 
نهاوند دارای 40 هیئت است فلذا اقدامات حمایتی 
خارج از چهارچوب قوانین با توجه به مسائل مالی 

غیرممکن است.
رئیس اداره ورزش نهاونــد با تأکید بر اینکه ما 
چیزی برای پنهان کردن از رســانه ها نداریم افزود: 
رسانه ها ظرفیتی برای انعکاس انتقادات و مطالبات 

مردمی و ورزشــکاران اســت، اما انتقاد باید به حق 
باشد و بوی تخریب ندهد.

ســعدی نژاد با اشــاره به درخواســت خانواده 
بدمینتون بــازان نهاوندی بــرای کلاس فوق العاده، 
گفت: علیرغم اینکــه محدودیت ها وجود دارد و ما 
نیز هیچ دخل و تصرفی در این خصوص نداشــتیم 
امــا بازهم بــرای اعتلای جایــگاه ورزش و هیئت 

بدمینتون این مهم هم انجام شده است.
وی بــا تأکید بر اینکه هر وقــت ورزش رایگان 
شود 30 تا 40 درصد مشــکلات این حوزه مرتفع 
خواهد شــد، تأکید کرد: برابر اصل 44 سالن ها نیز 
در اختیار بخش خصوصی است اما خوشبختانه در 
حال حاضر طرح رایگان شدن ورزش در وزارت خانه 

دردستور کار است.
رئیــس اداره ورزش و جوانان نهاوند با تأکید بر 
اینکه بدمینتون شهرستان نهاوند در شرف تعطیلی 
نیست، ابراز امیدواری کرد: امروز حضور سه بازیکن 
نهاوندی در اردوهای استان و مسابقات کشوری بر 
این موضوع صحه می گذارد چراکه کسب هر عنوان 

و جایگاهی نیازمند تمرین قبلی است.

وی با اشــاره به اینکه در بحث آقایان متأسفانه 
هیئت بدمینتون دارای مشکلاتی بود که به هیئت 
بازمی گشت، گفت: ما از پیشکسوتان این عرصه که 
روزی نهاوند را شایسته قطب بدمینتون بودن کرده 
بودند تقاضا داریم تا برای انتقال تجربیات، دلگرمی 
و بیان نکات فنی در کنار رده های ســنی مختلف 
باشــند چراکه این مهــم موجب افزایــش انگیزه 

فرزندان ما می شود.
ســعدی نژاد در ادامه با اشاره به تشکیل شورای 
ورزشــی در نهاوند، گفت: در این شــورا سرمربیان 
هیئت های شهرســتان با حضور مربیان آقا و خانم 
تشــکیل می شــود تا با دید تخصصی تر به توسعه 

ورزش شهرستان کمک کنند.
وی بــا تأکید بر این که هدف گزاری ما پیشــی 
گرفتن ورزش شهرستان از سایر نقاط استان است، 
تأکید کرد: جایگاه نهاوند باید به بالاترین ســطوح 

برسد.
رئیس اداره ورزش و جوانان نهاوند با اشــاره به 
در نظر گرفتن سیاســت های تشــویقی با حمایت 
نماینده مردم نهاوند در مجلس شــورای و فرماندار 
شهرستان نهاوند، گفت: این کمک ها در قالب وجه 
نقد در اختیار هیئت ها قرار خواهد گرفت اما میزان 
آن بســتگی به مقدار فعالیت، مدال آوری و مسائل 

فنی و ورزشی است.

رئیس اداره ورزش و جوانان نهاوند:

بدمینتون نهاوند دارای نشاط وپویایی است
شورای ورزشی در نهاوند تشکیل می شود

رئیس هیأت قایقرانی کرمانشاه:

پایگاه تمرینی قایقرانان کرمانشاه در سد شیان 
افتتاح می شود

سپهرغرب، گروه ورزشی: رئیس هیئت 
پایگاه  گفت:  کرمانشــاه  استان  قایقرانی 
شیان  سد  در  کرمانشاه  قایقرانان  تمرینی 
در 10 کیلومتری شهرستان اسلام آباد غرب 

افتتاح می شود.
پیمان ضیایی با اشــاره به انتخاب سد شیان 
به عنوان پایگاه تمرینــی قایقرانی، اظهار کرد: 
پس از بازدیدهایی که از سدهای استان صورت 
گرفت در نهایت قرار شد سد شیان را به عنوان 

مکان احداث این پایگاه انتخاب کردیم.
رئیس هیئت قایقرانی استان کرمانشاه با تاکید 
بر اینکه یکی از مشــکلات رشته روئینگ مسافت 
کوتاه دریاچه شــهربازی اســت، تصریح کرد: با 
انتخاب سد شیان که طولش یک هزار و 300 متر 
اســت، فضای مناسبی برای رشته های مختلف به 

خصوص روئینگ در اختیار خواهیم داشت.
وی در خصوص مراحل آماده ســازی پایگاه 
تمرینــی قایقرانی، گفت: امیدوار هســتیم پس 
از راه انــدازی هیئت قایقرانی اســلام آباد غرب، 
کار ســاخت این پایگاه نیز شروع شود، فرماندار 
این شهرستان) اســلام آباد غرب( هم به صورت 
حضوری از ســد شیان بازدید کرده و یک سری 
دستورات را برای ساخت این پایگاه صادر کرده 

است.
ضیایی بــا بیان اینکــه پــس از راه اندازی 
پایگاه قایقرانی در ســد شیان، دیگر نیاز نیست 
قایقرانان کرمانشــاهی برای تمرین به تهران و 
شهرهای دیگر سفر کنند، افزود: یکی از اهداف 
اصلی هیأت قایقرانی این است که اردوهای تیم 

ملی را نیز در این پایگاه برگزار کنیم.

رئیس هیئت اسکیت استان همدان:

دور دوم لیگ برتر اسکیت اینلاین هاکی در همدان 
برگزار شد

ســپهرغرب، گروه ورزشــی: رئیس هیئت 
اسکیت استان همدان گفت: دور دوم یازدهمین 
دوره لیگ برتر اســکیت هاکی آقایان کشور در 

خانه اسکیت همدان برگزار شد.
مهدی مجیــدی با اشــاره به برگــزاری دور دوم 
یازدهمین دوره لیگ برتر اسکیت هاکی آقایان کشور 
اظهار کرد: دور دوم لیگ برتر اســکیت اینلاین هاکی 
آقایــان کشــور روزهای 22 و 23 آذرمــاه به میزبانی 

استان همدان برگزار شد.
وی افزود: این مسابقات در خانه اسکیت همدان با 
استقبال بســیار خوب خانواده اسکیت استان همدان 

برگزار شد.
رئیس هیئت اسکیت استان همدان با اشاره به نتایج 
تیم همدان گفت: در دور نخســت این مسابقات که در 
مجموعه ورزشــی هایپر اســکیت تهران انجام شد تیم 

آی فیــت پرو همدان با نتیجه 8 بــر یک تیم اصفهان را 
در بازی نخســت از پیش رو برداشت و در بازی دوم نیز 

با نتیجه 9 بر صفر تیم خرمشاد تهران را شکست داد.
مجیدی خاطرنشان کرد: در دور دوم این مسابقات 
که همدان میزبانی آن را بر عهده داشت روز چهارشنبه 
22 آذرمــاه ابتدا در یک بازی بســیار زیبا با نتیجه 5 
صفر تیم آی فیت پرو همدان از سد تیم تبریز گذشت.
وی با اشاره به شکست همدان در مسابقه دوم بیان 
کــرد: در بازی دوم این دور؛ تیم همدان روز گذشــته 
به مصاف آی فیت پــرو تهران رفت که علی رغم بازی 

برتری که ارائه داد با نتیجه 3 بر صفر شکست خورد.
رئیس هیئت اسکیت استان همدان عنوان کرد: تیم 
آی فیت پرو تهران از تیم های مدعی و صدرنشین لیگ 
است و متأســفانه در این دیدار موقعیت گل زیادی با 

بدشانسی برای همدان از دست رفت.

رئیس هیئت بوکس استان همدان:

دوره داوری درجه یک بوکس 
به میزبانی همدان برگزار می شود

سپهرغرب، گروه ورزشی: رئیس هیئت 
بوکس اســتان همدان گفــت: یک دوره 
کلاس داوری درجه یک به میزبانی هیئت 

بوکس استان همدان برگزار می شود.
داوود دوامی با اشــاره به برگزاری دوره داوری 
درجه یک بوکس در همدان اظهارکرد: متقاضیان 
حضور در این دوره از کلاس داوری درجه یک باید 
حداقل 3 سال از مدرک درجه دوم آن ها گذشته 
باشد اما داوران فعال و به روز در اولویت قرار دارند.

وی افــزود: ظرفیت این دوره 25 نفر بوده و 
زمان برگزاری نیز 14 دی ماه خواهد بود.

رئیس هیئت بوکس اســتان همدان با اشــاره به 
درخشش بوکسور همدانی در مسابقات قهرمانی کشور 
بزرگ ســالان گفت: بعد از 15 سال همدان موفق شد 
در مثبت 91 کیلوگرم به مدال برنز رقابت های قهرمانی 

کشوری بزرگ سالان دست پیدا کند.
دوامی خاطرنشــان کرد: ایــن رقابت ها در 
استان خوزســتان برگزار شد که البته داوری ها 
کمــی به ســود میزبان بود و ما از رســیدن به 

مدال های بیشتر باز ماندیم.
وی بابیــان اینکــه بوکس همدان در مســیر 
پیشــرفت قرارگرفته است، بیان کرد: امروز بعد از 
گذشت ســال های طولانی بوکس همدان دوباره 
در میادین مختلف حرف برای گفتن دارد و روی 

بوکسورهای همدان حساب ویژه ای باز می کنند.
رئیس هیئت بوکس اســتان همدان عنوان 
کرد: همچنین با سرمایه گذاری که روی سنین 
پایــه صورت گرفت در آینــده نه چندان دور از 
بوکــس همدان در مســابقات مختلف قهرمانی 

کشور بیشتر خواهید شنید.


